
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna i 

Lindberg – i Tofta Bygdegård 2022-01-18 
 

 

E  

§ 1 

Lars-Erik Andersson öppnade mötet och hälsade ledamöterna välkomna. 

Närvarande: Lars-Erik Andersson, Vivi-Ann Richardsson, Anders Björcke, Lisbeth 

Odeen, Ulf Nilsson, Gunilla Glücksman och Gun-Britt Svensson. 

 

§ 2 

Till mötesfunktionärer valdes: Ordförande Lars-Erik Andersson, sekreterare Gun-

Britt Svensson och till att justera protokollet Vivi-Ann Richardsson. 

 

§ 3 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 4 

Från föregående mötesprotokoll fanns inget att erinra. 

  

§ 5 

Styrelsen hade bjudit in de olika kommittéerna till ”Stormöte” i Tofta Bygdegård 

2022-01-11 för att bolla idéer för innevarande år. Ca 20 personer hade hörsammat 

inbjudan.  

Följande beslutades: Danserna måste tyvärr avbokas under vårsäsongen.  

Vid poängpromenaderna höjs startavgiften till 30 kronor, frånsett första och sista 

gång under säsongen. Då är startavgiften 50 kronor och det ingår kaffe med tilltugg. 

Pris till vinnare av skiljefrågan utgörs av ½ kg kaffe. 

 

§ 6 

Julbordet i december föll gästerna i smaken. Lillemor Johansson lyckades bra i köket. 

Underhållningen med en barnkör under ledning av Barbro Geresand fick långa 

applåder och Bosse Liljedahl var eminent som vanligt. Tyvärr en liten förlust p.g.a. 

färre gäster än tidigare.  

 

§ 7 

Aktiviteter inomhus får vi avvakta med tills vidare. 

 

§ 8 

Årsmöte i februari måste senareläggas. Preliminärt datum är 31 mars 2022.  

 

 



§ 9 

Eventuellt kvartalsmöte kan vi inte boka in för närvarande. En del intressanta förslag 

har uppkommit när det är läge att träffas inomhus. Bl.a. föredrag av Andes Källgård, 

järnvägsbygget, underhållning av Bo Liljedahl och Edward C Johansson, Lennart 

Jonsson, tidigare Radio Halland, bilrally och modevisning. 

 

§ 10 

För att möta våra medlemmar skall vi försöka med några utomhusaktiviteter. 

Våra förslag är följande: 

Tisdag 26 april kl. 13,30 planerar vi för vandring vid Torpa kyrka. Lennart Larsson 

skall tillfrågas om guidning i området. Egen kaffekorg medtages. 

Fredag 13 maj kl. 17,00 – mötesplatsen vid Valinge kyrka. Bertil Karlsson tillfrågas. 

Tag med något att grilla. Grillplats finns. 

Fredag 17 juni kl. 17,00, grillkväll vid Klasa Hembygdsgård. Tag ned något att grilla. 

Styrelsen ombesörjer grillar. 

Om möjlighet finns, tänker vi besöka Vareborgs jordgubbsodling tisdag 7 juni. Ingen 

tid bokad. Folkhälsoveckan pågår vecka 20, 16-20 maj.  

 

§ 11 

Valberedningen önskar förslag på ny styrelsemedlem eftersom Lisbeth Odeen har 

avsagt sig sitt uppdrag. (Hon tar fortsatt hand om vattengympan när den kommer 

igång). Vi har lovat ”sondera terrängen”. 

 

§ 12 - 13 

Nästa styrelsemöte15 februari 2022 i Tofta Bygdegård kl. 09,30. 

Eget kaffe medtages. 

 

§ 14 

Mötet avslutades och ordföranden hälsade välkommen till nästa möte.  

 

 

 

Lars-Erik Andersson     Gun-Britt Svensson 
Ordförande       Sekreterare 

 

 

 

 

Vivi-Ann Richardsson 
Protokolljusterare 


